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Op te bergen 

in de band van 

13 juli 2011 

 

 

de leden van de commissie wordt 

verzocht hun eventuele opmerkingen 

binnen acht dagen na ontvangst aan 

de statenadviseur mede te delen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

van de vergadering van de  

Statencommissie Cultuur en Economie 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

gehouden op 29 juni 2011 
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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Cultuur en Economie 

 

Woensdag 29 juni 2011 

 

 

U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 

DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 

adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 

 

De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 29 juni 2011 is als bijlage opgeno-

men bij deze samenvatting. 

 

 

 

Aanwezig:  

mevrouw L.A. Smits (voorzitter) 

mevrouw C. Aarsbergen-Ligtvoet (VVD) 

H.H. van de Boer (VVD) 

J.A. van Dalen (D66) 

H.N. van Eekelen (SP) 

mevrouw S.P.M. Gerrits (PVV) 

E. Hemsteede (PvdA) 

W. van Heusden (ChristenUnie) 

mevrouw T. Hummel (PvdA) 

H. Klaver (CDA) 

K. Kuipers (GroenLinks) 

mevrouw W.L.M. Mastwijk-Beekhuijzen (CDA) 

J. Slagter (PvdA) 

mevrouw G.H. Smith (GroenLinks) 

mevrouw M. Stijkel-Kuijpers (ChristenUnie) 

mevrouw M.C.J. van der Tol (D66) 

N.A. Uppelschoten (PVV) 

J. Vester (SP) 

P.A. Zwiers (PvdA) 

 

J.Faber, statenadviseur 

 

Voorts aanwezig de leden van GS: 

H. Brink (VVD) (tot 10.00 uur) 

mevrouw T. Klip-Martin (VVD) 

R.W. Munniksma (PvdA) 

A. van der Tuuk (PvdA) 

 

Afwezig: 

A. Timmerman (VVD) 
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1. Opening en vaststelling van de agenda 

De voorzitter opent de vergadering om 9.30 uur. 

 

2. Vaststelling van de agenda 

De agenda wordt conform toegezonden concept vastgesteld.  

 

3. Samenvatting vergadering 11 mei 2011 en de lijst van toezeggingen 

De samenvatting van de vergadering van 11 mei 2011 wordt vastgesteld. De aangepaste lijst van 

toezeggingen is aan de samenvatting van deze vergadering gehecht.  

 

4. Lijst ingekomen stukken (LIS) 

De brief van GS d.d. 23 juni 2011 over de nieuwbouw, verbouwing en heropening van het Drents Mu-

seum, die de commissieleden op 28 juni 2011 per mail hebben ontvangen, wordt betrokken bij de 

behandeling van de 1
e
 bestuursrapportage (agendapunt 6). Op verzoek van de commissie zal de brief 

van GS d.d. 25 mei 2011 over de tussentijdse evaluatie ontwikkelplan Museum De Buitenplaats 2009-

2012 (LIS A.3) en de brief van GS d.d. 8 juni 2011 over het visietraject Sociaal en Cultureel Domein 

Drenthe (LIS A.5) worden betrokken bij de behandeling van de Voorjaarsnota in de vergadering van 

de Statencommissie Bestuur en Financiën van 6 juli a.s.. 

 

5. Rondvraag 

Oerol spoelt aan 

D66 wil van het college weten hoe het kan dat het door de berichtgeving lijkt dat de provincie intern 

niet op één lijn zit m.b.t. het evenement ‘Oerol spoelt aan’. De provincie heeft hieraan toestem-

ming/subsidie gegeven, én bezwaar gemaakt vanwege de locatie van het festival. 

 

Gedeputeerde Brink betreurt de ontstane beeldvorming in de media. De gedeputeerde geeft aan dat 

aan het festival in 2010 subsidie is verleend. Tot aan twee weken terug, bleef de locatie echter ondui-

delijk voor de provincie. Toen bekend werd dat het evenement in een stiltegebied plaats zou vinden, 

trad voor de provincie de handhavingplicht in het kader van de Provinciale Omgevingsverordening 

(POV) in werking. Hiervan is geen ontheffing mogelijk. Het college is voortdurend voornemens ge-

weest om binnen deze kaders tot een goede oplossing te komen. 

 

Vuelta 

De SP heeft vragen naar aanleiding van de uitlatingen van de heer Jos Vaessen in de media, waarin 

hij heeft verklaard dat de Vuelta in 2015 voor 99,9% zeker door zal gaan. De fractie wil van het college 

weten in hoeverre deze uitspraken juist zijn, maar ook of het college al enige toezegging heeft gedaan 

richting de heer Vaessen en/of de Stichting Vuelta. 

 

Gedeputeerde Van der Tuuk geeft aan dat er momenteel enkel een haalbaarheidsonderzoek naar de 

Vuelta in 2015 gaande is. Daarvan zal aan deze commissie eind 2011 de tussenrapportage en eind 

2012 de eindrapportage worden voorgelegd. Op dat moment hebben de Staten de mogelijkheid om 

een ‘Go’ of ‘No Go’ aan de Vuelta in 2015 te geven. De uitspraak van de heer Vaessen is in dit opzicht 

dus onjuist. Verder geeft de gedeputeerde aan dat er nog geen Stichting Vuelta is. 

 

6. Statenstuk 2011-488, 1
e
 Bestuursrapportage 2011 en 3

e
 en 4

e
 wijziging begroting 2011 

Samenvattende reactie van de fracties: 

De fracties maken zich in meerderheid zorgen over het Drents Museum. De PvdA wil weten hoe het 

zover heeft kunnen komen en wat de consequenties ervan zijn voor de provincie. De VVD wil weten 

welke maatregelen worden genomen, zodat de stabiliteit bij het Drents Museum ook ná 2011 geborgd 
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is. Tevens wil de fractie periodiek geïnformeerd worden over de voortgang hiervan. GroenLinks zou 

hierover voortaan eerder geïnformeerd willen worden.  

 

Een meerderheid van de fracties maakt zich n.a.v. het kwalitatieve oordeel van GS zorgen over het 

Drents Plateau. De PvdA vraagt zich af of, wanneer instellingen als het Drents Plateau (kwalitatief) 

lijken weg te drijven, het verstandig is om daarop enkel zakelijk te reageren. De fractie denkt dat de 

provincie zich in dergelijke gevallen met de bedrijfsvoering van de instelling mag bemoeien. Groen-

Links sluit zich hierbij aan. De PVV steunt een meer zakelijke benadering. 

 

Aangezien het subsidieplafond voor cultuur in 2011 inmiddels is bereikt, stelt de SP voor om voortaan 

meer openheid van zaken te geven aangaande de beschikbare middelen binnen deze post en daar-

naast ook de subsidies gefaseerd te verstrekken. D66 wil weten of de projecten binnen RSP-Atalanta 

dusdanig aan elkaar gekoppeld zijn dat, wanneer één project er tussenuit valt, ook de andere projec-

ten onmogelijk worden. 

 

Samenvattende reactie van het college: 

Gedeputeerde Klip legt uit dat eind 2010 duidelijk is geworden dat het Drents Museum een tijdelijk 

liquiditeitstekort per juli 2011 zou hebben. Deze situatie wordt veroorzaakt door de tijdelijke sluiting, de 

verbouwing en de noodzakelijke investeringen in de openingstentoonstelling over de Tang-dynastie. 

De vertraging van de herinrichtingwerkzaamheden maakt de situatie nog nijpender. Na intensief over-

leg tussen het museum en de provincie is er overeenstemming bereikt over de gewenste aanpak. Om 

dit uit te kunnen voeren heeft het museum op 12 juni een meervoudige hulpvraag aan de provincie 

gesteld. GS hebben daarom besloten om de verzwaring van het projectmanagement t.b.v. de herin-

richting door de provincie ‘om niet’ beschikbaar te stellen tot eind 2011 en om een deel van de subsi-

die voor 2012 vervroegd aan het museum beschikbaar te stellen. De gedeputeerde vertelt verder dat 

GS met het oog op het borgen van een toekomstig stabiele financiële huishouding van het museum, 

de Raad van Toezicht en de directie van het museum hebben verzocht om een kritische scan op de 

totale bedrijfsvoering uit te voeren. Tot slot geeft de gedeputeerde aan dat Provinciale Staten over de 

voortgang van de voorgenomen aanpak en de kritische scan op de totale bedrijfsvoering van het mu-

seum zal worden geïnformeerd. 

 

Gedeputeerde Munniksma legt uit dat de kritiek op en de huidige (voorgenomen) omgang met het 

Drents Plateau te maken heeft met de ingezette verzakelijking van de subsidierelaties. Verder geeft de 

gedeputeerde aan dat het goed is om op een ander moment met de commissie de discussie te voeren 

of de provincie wel/niet moet willen ingrijpen in de bedrijfsvoering van de nadrukkelijk aan de provincie 

verbonden instellingen, wanneer deze niet volledig op orde blijkt te zijn. 

 

Gedeputeerde Munniksma geeft aan dat culturele evenementen waaraan de provincie subsidie geeft 

veelal van een grotere orde zijn. Bij dergelijke evenementen loopt er vaak een lange tijd tussen de 

aanvraag en het evenement zelf. In dat kader denkt de gedeputeerde dat de huidige wijze van subsi-

dieverstrekking geen problemen veroorzaakt. Gedeputeerde Van der Tuuk geeft aan dat GS de pro-

jecten binnen RSP-Atalanta benaderen als onafhankelijke componenten, omdat de financiering ervan 

op dezelfde wijze is opgebouwd. Op de aanvullende vraag van het CDA of GS van oordeel zijn dat 

RSP-Atalanta één samenhangend project is, antwoordt de gedeputeerde dat dit debat beter op het 

moment gevoerd kan worden, wanneer RSP-Atalanta buiten het kader van de bestuursrapportage op 

de agenda staat.  
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7. Brief van Gedeputeerde Staten van 25 mei 2011 over Rapportage Haalbaarheidsstudie 

Kenniscluster (vezel)chemie Zuidoost-Drenthe 

Het agendapunt wordt doorgeschoven naar de volgende vergadering van de commissie Cultuur en 

Economie, 28 september 2011. 

 

8.  Brief van Gedeputeerde Staten van 16 maart 2011 over Arbeidsmarktonderzoek: ontwikke-

lingen en prognoses op de Drentse arbeidsmarkt 2011-2014 

Het agendapunt wordt doorgeschoven naar de vergadering van de commissie Bestuur en Financiën 

van 6 juli 2011. De brief zal in die vergadering worden betrokken bij de behandeling van de Voorjaars-

nota. 

 

12. Mededelingen 

De voorzitter deelt mee dat de commissieleden voor de volgende commissievergadering een voorstel 

zullen ontvangen voor wat betreft de geplande werkbezoeken. 

 

13. Sluiting 

De vergadering wordt gesloten om 11.30 uur. 

De volgende vergadering zal plaatsvinden op woensdag 28 september 2011. 

 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van de Statencommissie Cultuur en Economie van 28 september 2011, 

 

 

 

 , voorzitter 

 

 

 

 , statenadviseur 
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Toezeggingenlijst Statencommissie Cultuur en Economie tot en met 29 juni 2011 
  

Naam Omschrijving Startdatum Einddatum Stand van zaken 

  

Toezeggingen korte termijn 

1. Onderzoek mogelijkheid 
werkplaats jongeren bij RSP 
projecten 
 

(afkomstig uit de oude 
Statencommissie Bestuur, 
Financiën en Economie) 

 

Gedeputeerde Swierstra zegt toe de mogelijkheid te 
onderzoeken op welke wijze jongeren via RSP 
projecten aan een (leer)werkplaats geholpen kunnen 
worden. 

16-02-2011 11-05-2011 √: CE 29.06.2011: Gedeputeerde Van der 

Tuuk geeft aan dat bij de uitvoering van aan 
RSP verbonden projecten als voorwaarde 
wordt mee gegeven dit bij de uitvoering mee te 
nemen. 
 

2. Rol studie sociale netwerken in 
Drenthe 
 

(afkomstig uit de oude 
Statencommissie Bestuur, 
Financiën en Economie) 

 

Gedeputeerde Swierstra zegt toe na te zullen gaan in 
hoeverre de studie over sociale netwerken ook in 
Drenthe gaat spelen (PvdA). 

16-02-2011 11-05-2011 √: beantwoord met brief GS d.d. 12 mei 2011 

(zie LIS A1) 
 
 

3. Doorleiden onderzoeksvragen 
CDA naar NOM 
 

(afkomstig uit de oude 
Statencommissie Bestuur, 
Financiën en Economie) 

 

Gedeputeerde Munniksma zegt toe om de door het 
CDA genoemde onderzoeksvragen door te geleiden 
naar de NOM. (CDA) 

16-02-2011 11-05-2011 √: de haalbaarheidsstudie van de NOM staat 

geagendeerd voor de vergadering van CE d.d. 
29 juni 2011 (agendapunt 7) 28 september 
2011. 
 

4. Gevolgen deregulering 
monumentenzorg 

Gedeputeerde Munniksma zegt toe met een notitie te 
komen waarin wordt aangegeven hoe de deregulering 
in de monumentenzorg uitpakt voor zaken die de 
provincie van belang acht in het kader van de 
provinciale monumentenlijst (PvdA). 

16-02-2011 30-09-2011 CE 11.05.2011: Een notitie volgt rond de 
zomervakantie. 
 

5. Verspreiding rapport “Zorgen 
over Zorg” 

Gedeputeerde Van der Tuuk zegt toe het 
onderzoeksrapport ‘Zorgen over Zorg’ te verspreiden 
onder de betrokken wethouders van de Drentse 
gemeenten. 

11-05-2011 11-08-2011 √: GS hebben op 6 juni een brief verzonden 

naar de Drentse colleges van B&W, met daarin 
de digitale versie van het onderzoeksrapport. 
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6. Terugkoppeling onderzoeks-
resultaten SportDrenthe m.b.t. 
aanmeldingen wielerverenigingen. 

Gedeputeerde Van der Tuuk zegt toe de resultaten van 
het onderzoek van SportDrenthe m.b.t. de vraag 
hoeveel nieuwe leden de wielerverenigingen hebben 
gekregen sinds de Vuelta 2009, terug te koppelen naar 
de commissie (PvdA). 
 

11-05-2011 11-08-2011 √: CE 29.06.2011: Gedeputeerde Van der 

Tuuk geeft aan dat er in de afgelopen twee 
jaar een ledentoename is van 15% bij 
wielerverenigingen in Drenthe, een toename 
van 40% van tourfietsers in Nederland en de 
verkoop van racefietsen in Nederland enorm is 
gestegen. Uit feitelijk onderzoek valt echter 
niet aan te tonen, dat dit enkel aan de Vuelta 
2009 te danken is. 
 

 

 

 

Toezeggingen lange termijn 

1. Verzakelijking van de 
subsidierelatie art. 217a 

Gedeputeerde Baas zegt toe de staten een afschrift te 
zullen sturen van de uitkomst van het art. 217a 
onderzoek naar de verzakelijking van de subsidierelatie 
(CDA). 

30-06-2010 31-03-2011 BFE 22.09.2010: Inhoudelijke reactie wordt 
afgerond in het 1e kwartaal 2011. 

2. Klanttevredenheidsonderzoek 
RTV-Drenthe 

Gedeputeerde Vlietstra zegt toe dat de 
onderzoeksvragen voor het volgende 
klanttevredenheidsonderzoek RTV-Drenthe tevoren 
met de commissie worden afgestemd (VVD). 

07-04-2010 19-10-2011 CW 20.10.2010: Volgend onderzoek zal eind 
2011 plaatsvinden. 

3. Drenthe in cijfers 
 

(afkomstig uit de oude 
Statencommissie Bestuur, 
Financiën en Economie) 

 

Gedeputeerde Vlietstra zegt toe na te willen gaan hoe 
de kerncijfers van Drenthe beter inzichtelijk gemaakt 
kunnen worden. 

26-05-2010 15-05-2011 BFE 30.06.2010: Ruim voor VJN 2011 komt 
GS met een voorstel. 
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Moties 

M 2010-1 Stimuleringssubsidie 
 

(afkomstig uit de oude 
Statencommissie Bestuur, 
Financiën en Economie) 

 

PS verzoeken GS: 
 
- bij de toekenning van stimuleringssubsidies de 
mogelijke belemmeringen in het besluitvormingsproces 
voor concrete projecten weg te nemen en daarin de 
regie te pakken c.q. te intensiveren; 
- te bevorderen dat daar waar vanwege de provincie 
Drenthe aanbestedingen worden gegund of opdrachten 
verstrekt, tevens het aantal stage- c.q. 
opleidingsplaatsen vast te stellen, in een werkbare 
verhouding tussen het aantal leerlingen en het reguliere 
personeel; 
- er bij alle betrokken instanties, die met een 
maatschappelijke financiering werken gunnen, er op 
aan te dringen dezelfde gedragslijn te volgen; 
- in samenspraak met de kennisinstellingen de 
praktische geschiktheid van de kandidaten op te voeren 
door middel van aanvullende programma’s en 
begeleiding; 
- In het kader van de planning en control cyclus te 
rapporteren over de bereikte resultaten. 
 

16-12-2009 02-03-2011 BFE 30.06.2010: Na het zomerreces 2010 
volgt een reactie van GS.  

M 2010-32 Polymeren 
 

(afkomstig uit de oude 
Statencommissie Bestuur, 
Financiën en Economie) 

 

PS verzoeken GS om een haalbaarheidsstudie op te 
stellen waarvan een incubator polymeren wezenlijk 
onderdeel van uitmaakt en dit PS aan te bieden voor 1 
januari 2011. 

10-11-2010 01-05-2011 √: De uitvoering van deze motie staat 

geagendeerd voor de vergadering van CE d.d. 
29 juni 2011 (agendapunt 7) 28 september 
2011. 
 

 


